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Synge was one of the key dramatists in the flourishing world of Irish literature at the
turn of the century. This volume offers every one of his plays, which range from racy
comedy to stark tragedy, all sharing a memorable lyricism. The introduction to this
new, definitive edition sets the

plays in the context of the Irish literary movement, with special attention to Synge's
role as one of the founders of the Abbey Theatre and his work alongside W.B. Yeats and
Lady Gregory. 
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很多的俚语，难读，Synge试图还原真实的凯尔特文化，却让我觉得隔，难以将它不看
做一个标志，回归到真实的人的生活。

-----------------------------
爱尔兰的硬笔杆，脑洞很大，故事另类

-----------------------------
（让我来试图通过标记一些剧本来让11月看起来不那么荒漠）
爱尔兰英语看得我好费劲……
（具体的评论什么的就不写了…未来的某天看到这里想回忆一下的话请去看每周课下写
的journals）
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